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8 ledna, 2024

Bývalý manažer hedgeových fondů: Jak banksteři plánují
ukrást všechno všem

necenzurovanapravda.cz/2024/01/byvaly-manazer-hedgeovych-fondu-jak-banksteri-planuji-ukrast-vsechno-vsem

„Nikdo nebude nic vlastnit a všichni budou šťastni.“ Toto heslo, které již
roky razí Světové ekonomické fórum prosazující tzv. „Velký reset“ jistě
všichni znáte. Je samozřejmě jasné, že někdo něco vlastnit bude (aby
to pak mohl draze pronajímat), nicméně vlastnictví by mělo být
výhradou malé hrstky globálních zločinců, kteří již nějakou dobu
připravují převzetí takřka „celé planety.“

Na příkladu likvidace (nejen) holandských zemědělců nebo blokaci účtů
kanadských kamioňáků a jejich příznivců vidíme, že ukrást někomu
majetek není až takový problém.

Úplně na to postačí patřičná agenda, založená na prosazované
ideologii a poté zavedení příslušných zákonů, samozřejmě to vše je
vždy provázeno patřičnou politickou (z)vůlí. Bez loutek ve vládách
rozhodně nejde podobné plány realizovat.

A po zavedení ID a CBDC – spolu se zrušením hotovosti – už ani tyto
loutky nebudou zapotřebí, na vše postačí centrální banky…

Bývalý manažer hedgeových fondů David Webb popisuje současný
systém jako systém nastavený centrálními bankéři, jejichž cílem je, aby
vzali všechno a všem.

Dojde k plánované konfiskaci globálních aktiv cenných papírů, která si
podle Webba zaslouží titul „největší zločin, o kterém se kdy
uvažovalo.“ 

Přestože se na plánu pracuje už desítky let, Webb popisuje náznaky,
které naznačují, že by se mohl brzy uskutečnit – pokud se s tím nic
neudělá. A až se to stane, povede to k úplnému podrobení lidstva.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/01/byvaly-manazer-hedgeovych-fondu-jak-banksteri-planuji-ukrast-vsechno-vsem/
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Blíží se známky „velkého“ finančního kolapsu

Webb studoval globální finanční systémy více než dvě
desetiletí. Zkoumáním historických precedentů, jako bylo třeba
uzavření bank během Velké hospodářské krize objevil známky, které by
mohly naznačovat blížící se finanční kolaps:

„Tento plán se uskutečňuje podle dlouho plánovaného,   inteligentního plánu, jehož
drzost a rozsah je pro mysl těžko pochopitelný. Zahrnuta jsou veškerá finanční aktiva a
bankovní vklady, všechny akcie a dluhopisy, a tedy veškerý podkladový majetek všech
veřejných společností, včetně všech zásob, strojů a zařízení, pozemků, nalezišť
nerostů, vynálezů a duševního vlastnictví.

Zabaven bude také soukromý osobní majetek a nemovitosti financované libovolnou
částkou dluhu, stejně jako majetek soukromých podniků financovaných dluhem. Pokud
se to alespoň částečně podaří, bude to největší dobytí a podrobení v dějinách světa.“

Webb to srovnává s globální finanční tísní, ke které došlo ve 30. letech
20. století kvůli vysokým úrovním dluhu. Tehdy zkrachovalo 9 000
amerických bank, které si s sebou vzaly majetek vkladatelů ve výši 7
bilionů dolarů. 

Pokud banka zkrachuje, vkladatelé zůstanou bez centu.

„Životní úspory milionů Američanů byly zničeny krachy bank,“ uvádí
americká správa sociálního zabezpečení.

Jejich dluhy však nebyly zrušeny, ale spíše konsolidovány a vymáhány
ve Federálním rezervním systému. „Takže lidé, kteří byli zadluženi, měli
potíže,“ říká Webb. „Dokonce i bohatí lidé přišli o všechno. Rozdíl je v
tom, že tentokrát se nezaměřují pouze na zadlužený majetek.“ 

Vysvětluje:
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„Zařídili to tak, aby si mohli vzít věci, všechny cenné papíry, jako zástavu od lidí a
společností, které proti nim nemají žádné půjčky. Vlastníte je jasně a zřetelně. 

Dovolte mi uvést příklad jako analogii k vysvětlení hrůzy tohoto vývoje. Takže jste si
koupili auto a zaplatili hotově, myslíte si, že jste velmi konzervativní, nemáte na autě
žádný dluh.

Aniž byste to tušili, prodejce použije váš vůz jako záruku. Prodejce používá vaše auto
a všechna další auta, která prodávají, jako zástavu pro své půjčky a podnikání. 

Nyní prodejce zkrachuje a pouze určití zajištění věřitelé mají pravomoc okamžitě vzít
vaše auto a všechna auta, která kdy prodejce prodal, bez jakéhokoli soudního
přezkumu. Ihned.

Když to lidem popisuji, bojí se o svá auta. Tady nejde o tvoje auto. Toto je analogie k
tomu, co bylo provedeno. Je to mnohem horší, než kdyby to bylo vaše auto, protože to
je doslova celý komplex cenných papírů po celém světě. 

Není to tedy váš úpadek, který způsobuje ztrátu vašeho majetku. Je to bankrot lidí,
kteří tajně použili vaši zástavu jako svůj majetek, aniž by vám to řekli.“

Dematerializace cenných papírů do elektronických držeb začala v
60. letech 20. století

Velké převzetí je pečlivě zorganizovaný konstrukt, ale je právně
chráněn a podporován CIA a vysokými vládními kruhy. Jde o plán,
který sahá až do 60. let minulého století, kdy začal proces
dematerializace cenných papírů pro jejich elektronické držení.

Webb k tomu říká:
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„Ano, změnili zákon. Dá se to napadnout? To je přesně to, co se musí stát. To byl tedy
proces, který změnili v jednotném obchodním zákoníku. Stalo se tak počínaje rokem
1994.

Snahy o změnu sahají ještě dále, do 60. let, kdy začali dematerializovat cenné papíry,
aby je všechny uchovávali elektronicky, na což někteří lidé tehdy pohlíželi s
podezřením – a měli pravdu, když byli podezřívaví.

Je jasné, že tento proces byl od počátku doslova řízen CIA. A to není konspirační
teorie. Muž obviněný ze založení Depository Trust prozradil, že jako mladý muž
pracoval pro CIA. Byl za tím tedy velký strategický cíl.

Dokázali to, protože to bylo řízeno z nejvyšších úrovní vlády USA… Pak byl tento
konstrukt způsobilosti cenných papírů začleněn do Jednotného obchodního zákoníku,
který byl uplatněn ve všech 50 státech – potichu – v roce 1994. Všem státům trvalo
možná 10 let, než to udělaly, a pak v roce 2005 došlo ke změně zákona o bankrotu.“

Bankrot Lehman Brothers v roce 2008 – největší komerční kolaps v
historii – byl testem, který připravil půdu pro globální harmonizaci, tedy
plán prosadit tento model do globálního práva. Webb pokračuje:

„První diskuse v dokumentech EU se datuje do roku 2002. Tehdy začal proces a EU
vytvořila něco, co nazvala Skupina právní bezpečnosti. A to zní také jako dobrá věc.

Tím je míněna právní jistota, že zajištění věřitelé mohou zabavit majetek zákazníků, a
na tom pracovali léta a přišli na to, jak obejít místní zákony. 

Když se nad tím zamyslíte, právo na majetek je něco jako svatyně. Je to něco, co by
mělo být důležité pro všechny lidi. A kupodivu i lidem, kteří se na tom podílejí, by na
tom mělo hodně záležet.“

Soukromá kontrola centrálních bank je problém

Soukromá kontrola centrálních bank je to, co vytváří moc za Velkým
převzetím. „Když se podíváte po celém světě, všechny jsou v
soukromých rukou,“ říká Webb. 

„Nepředpokládá se, že víte, kdo ovládá Federální rezervní systém a jak
je ovládán. Víme, že je nějakým způsobem ovládán řadou bank.“

Stejný vzorec lze vidět u centrálních bank po celém světě. 
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„Každá země, která se pokusila mít národní banku, byla doslova
napadena a zničena. Není jim dovoleno existovat,“ poznamenává
Webb.

„Je to spojeno s válečnou mašinérií, s touto soukromou kontrolou
peněz.“ Světové zpravodajské agentury a armády by nemohly fungovat
tak, jak fungují, pokud by nebyly napojeny na tuto penězotvornou moc.“

Mezitím jsou peníze vytvářeny z ničeho nic, ale zaručují finanční
kolaps:

„Když jsme byli děti, mohli jsme si myslet, že peníze, které si půjčíte od banky, jsou
úspory někoho jiného. Toto je hra s nulovým součtem. Myslím, že nyní víme, že tomu
tak není vzhledem k rozsahu tvorby peněz během období COVIDu. Měřítko přesahuje
jakoukoli skutečnou činnost a je prostě vytvořeno z ničeho.

Toto je tedy síla, která vše řídí. Kontrolují všechny politické strany, všechny vlády,
všechny velké korporace, média, a tak tomu bylo až do 20. století, kdy se rychlost
peněz zhroutila. Jde v podstatě o poruchu jejich kontrolního systému.

Peníze jsou velmi důmyslný kontrolní systém, protože nevyžadují téměř žádné
energetické výdaje, lidé jsou vedeni snahou o peněžní pobídky, ale když tato síla
prostřednictvím chronického nadužívání dosáhne bodu, kdy  – bez ohledu na to, kolik
peněz je vytvořeno – se neuskuteční.

Dojde ke skutečnému ekonomickému růstu, pak dojde k finanční bublině.

A pak dojde k velkému kolapsu celého systému. Pak musí mít plán na udržení kontroly
během tohoto kolapsu, což bude vyžadovat fyzickou kontrolu lidí prostřednictvím
resetu, protože se zhroutil systém monetární kontroly.“

Zavedení CBDC znesnadní opuštění systému

Digitální měny centrálních bank (CBDC) jsou součástí plánu na
konsolidaci kontroly nad finančním systémem, což nakonec povede ke
kontrole světové populace.

Tyto vládou podporované digitální měny jsou vydávány centrální
bankou a propagovány jako digitální tokeny, které mohou zjednodušit
měnovou politiku a vést k pohodlné bezhotovostní společnosti.



6/8

Kvůli své digitální povaze jsou také někdy srovnávány s kryptoměnami,
ale jsou zde důležité a zásadní rozdíly.

Zatímco kryptoměny jsou decentralizované a umožňují anonymní
transakce, CBDC jsou centralizované a mohou sledovat každou
transakci. Mohou je také ovládat ti, kteří jsou u moci – to znamená, že
všechna vaše aktiva CBDC by mohla být odebrána nebo vypnuta
centrální mocností a vy byste s tím nemohli nic dělat.

Pokud dojde k finančnímu kolapsu, budou bankovní instituce chráněny
a budou tvrdit, že musí zabavit všechna aktiva, aby se ekonomika
znovu nastartovala. Podle Webba:

„Vše bude zabaveno s argumentem, že musíme zachránit tyto systémově důležité
instituce, abychom mohli znovu stimulovat ekonomiku. Jak můžeme restartovat
ekonomiku, když nejsou chráněny? … Je to jako hra Monopoly, kde jsou všechny
figurky, všechny peníze na desce, taženy zpět do banku a pak se říká, pojďme začít
novou hru.

A začneme od základů, takže my máme všechno a ty nic. 

A tím bude CBDC, centrální banka, digitální měna. Pro lidi bude velmi těžké odmítnout
je používat, protože doslova nebudou moci jíst. 

Budou mít aplikaci, kterou si mohou stáhnout…to bude kavalerie, která jede na
záchranu, stačí si tu aplikaci stáhnout. A můžete si do telefonu nabít vhodnou měnu,
abyste si mohli koupit mléko, ale pokaždé, když tuto aplikaci použijete, půjčujete si od
nich peníze.

Zase vás mají. Stane se to velmi rychle. To se odehraje ve velmi děsivém krizovém
prostředí a pro lidi bude těžké odmítnout.  Proto je tak důležité šířit toto povědomí
předem, aby lidé pochopili, co se děje.“

Centrální bankovnictví by mělo být veřejnou službou

Když v březnu 2023 zkolabovala Silicon Valley Bank (SVB), 16.
největší banka v USA, šokovalo to trhy, ale tento a podobné krachy
bank v nedávné minulosti nejsou problémy specifické pro banky.

https://takecontrol.substack.com/p/why-crashing-banks-will-usher-digital-currency
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„To jsou kanárci v uhelném dole. To je naprosto systémové,“ říká Webb.
Plány počítaly s ukončením globálně významných bank do konce roku
2022. Další plánovací dokumenty stanoví, že banky by měly být
připraveny na řešení krize do konce roku 2023.

„Toto jsou vodítka, která vám dají další pocit vážnosti této záležitosti,“
vysvětluje Webb. „V šesti z posledních sedmi let provedli tato
trilaterální cvičení se Spojeným královstvím, EU a USA.“

Mezi účastníky těchto cvičení v USA patří ministr financí, předseda
Federálního rezervního systému a předseda FDIC. 

„Berou tuto záležitost velmi, velmi vážně. A tato cvičení se týkají
zajištění přeshraničního převodu zajištění, když jsou banky vyřešeny.
Ve zprávách jste viděli, že v posledním roce došlo k několika krachům
bank, a to kvůli tomuto prudkému nárůstu, tomuto zajištění a úrokovým
sazbám.“

Pokud však dokážeme decentralizovat finanční sílu, povede to k lepší
ekonomice a budoucnosti. Z tohoto důvodu by podle Webba mělo být
centrální bankovnictví veřejnou službou:

„Myšlenka, že je řízena soukromými zájmy, je zdrojem všech problémů lidstva, to musí
přestat, protože jde o veřejnou službu. Bankovnictví je samozřejmě užitečná
věc. Musíme pochopit, že se nemusíme vracet ke klacíkům a kamenům, že nechceme
všechno spálit.

Musíme převzít zpět kontrolu nad naší společností, kterou z velké části vytvořili dobří
lidé, všechny ty inovace… jen jim musíme přestat dovolovat tyto věci ovládat.

Takže veřejný bankovní systém by byl jako společnost veřejných služeb. Všechny
zisky by byly vráceny veřejnosti nebo použity na podporu vlády. Potřebujeme vládu. 

Potřebujeme způsob, jak regulovat společnost, stavět silnice a dělat věci, které jsou
pro společnost přínosem. Nemůžeme tedy používat anarchii a chaos. Takže to musí
být provedeno pokojně, legálně jiným přístupem.“

Řešení? Odstraňte dluhy a vypěstujte si vlastní jídlo
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Ve větším měřítku Webb navrhuje, že malý poplatek za každý převod
elektronických peněz by mohl generovat ekonomické zdroje nezbytné k
řízení vlády. 

„Představte si, jak by se lidé cítili, kdyby jim bylo řečeno, že již nemusí
platit daně. O toto vše bude postaráno. Za každý elektronický převod,
který provedete, zaplatíte pouze desetinu procenta. Ale lidé, kteří
provozují tento systém, nechtějí tento druh řešení, protože by ztratili
kontrolu.“

Na individuální úrovni se můžete začít osvobozovat od tohoto systému
a chránit své finance snížením dluhu:

„Musíte se zbavit myšlenky, že byste měli ovládat více věcí s vypůjčenými
penězi. Chtějí, abyste to udělali, protože pokud cenová hladina klesne, nebudete
schopni tento dluh splácet.

Zbývající čas tedy využijete k prodeji věcí, abyste splatili své dluhy. Nemá smysl mít
peníze na finančních trzích, pokud máte také dluhy. Znám lidi, kteří prodali svůj dům,
což je těžké rozhodnutí, a prostě si pronajímají, aby se ujistili, že nemají žádný dluh.“

Kromě oddlužení Webb doporučuje investovat do skutečných věcí, jako
jsou pozemky a budovy a mít schopnost produkovat potraviny. Můžete
investovat do skleníku, zasadit sad nebo se přestěhovat do venkovské
oblasti, kde můžete chovat slepice. 

Každá další úroveň soběstačnosti, kterou můžete vytvořit, vám
poskytuje větší ochranu…

Umíte-li anglicky, můžete si Davida Webba poslechnout ve videu níže:

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 8 Průměrně: 5]

 
 


